
Super Omega 3 Activ 

Aké sú prednosti tohto produktu? Obsahuje kombináciu PUFA z rôz-

nych prirodzených a kontrolovaných zdrojov – morských rýb (asi budú 

vadiť vegetariánom) a rastlinných olejov (pupalka) a to v „kardiologic-

kom“ množstve. Celkové zastúpenie PUFA mastných kyselín v dennej 

dávke výrazne presahuje minimum odporúčané Svetovou zdravotníc-

kou organizáciou – 500 mg (EPA 693 mg, DHA 462 mg), kyselina ole-

jová tvorí 450 mg. Betaglukány zo zeleného jačmeňa poten-

cujú protizápalový účinok doplnku a zároveň plnia jednu 

nesmierne dôležitú funkciu. Akú? Dlhodobý nedostatočný, 

ale zároveň aj nadbytočný príjem esenciálnych mastných 

kyselín, obzvlášť ak nie je sprevádzaný súčasným adek-

vátnym prísunom antioxidantov pre zabránenie oxidácii 

kyselín „za živa“, má na zdravie nežiadúce následky (v 

takom prípade by bolo užívanie PUFA prilievaním oleja 

do ohňa). Logickým rozšírením škály produktov u vyššie 

menovaných chorobných stavov je teda okrem Super 

Omega 3 Activu náš Aloe Vera gél so svojim širokým 

spektrom farmakologických vlastností a k tomu naša 

„antioxidačná abeceda“ – LRoxan2. Čím ešte môžeme 

znížiť hladinu zlých tukov v našom organizme? Čo tak 

pridať vlákninu – FiguActiv Linée +3 či siahnuť po ďal-

šom zdroji cereálií – novom produkte rady FiguActiv – 

Müsli. Účinné látky v týchto produktoch v čreve „súťažia“ 

s cholesterolom a zmenžujú jeho vstrebávanie. Samozrejme vždy maj-

me na pamäti, že doplnky hlavne korigujú naše nedostatky a prehrešky 

v životospráve. Z toho vyplýva, že ak to so svojim zdravím myslíme váž-

ne, diétne opatrenia s vylúčením nezdravých tukov sú na prvom mieste.   

Na záver ešte jedna krátka, ale zaujímavá kazuistika. Pred časom sa 

na poradenskú linku obrátila mamička s „neriešiteľným“ problémom. 

Jej 12 ročný syn už absolvoval množstvo vyšetrení pre pretrvávajúce 

bolesti „kostí“ na dolných končatinách. Všetky závery ortopé-

da, neurológa dokonca hematológa, ale svedčili o jedinom. 

Chlapec je zdravý. Nepomáhali mastičky ani vodičky od lie-

čiteľov, ani lieky proti bolesti. Nasledovala krátka úvaha. Čo 

„robí“ 12 ročný chlapec? Rastie. Ako? No rastom kostí. 

Čo potrebujú kosti? Minerály a hlavne vápnik. Nasadenie 

ProBalance tabliet viedlo behom 2 týždňov k úplnému 

ústupu bolestí, ktoré sa až doteraz nezopakovali. Hm, 

občas stačí trochu „pouvažovať“ . 

So želaním všetkého najlepšieho do roka 2012 

Váš MUDr. Tomáš Kampe

infolinka Aloe Vera: +421 917 519 891

pondelok – piatok 15.00 – 20.00 hod.

email: tomas.kampe@lr-slovak.com

ODBORNÁ INFOLINKA
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Vážení LR-partneři,
o účincích Aloe Vera již bylo napsáno mno-

ho článků, ale pokud se člověk na vlastní kůži o 
tom nepřesvědčí, málokdy tomu uvěří. Podobně 
jsem na tom byl i já a proto bych se rád podělil 
o svou zkušenost.

Mé problémy začaly v mých 30 letech, kdy 
jsem prodělal operaci kolene po úrazu ze spor-
tu. Léčení trvalo 18 měsíců, lékaři mě upozornili 
na to, že se na nohu nemusím postavit a nebu-
du chodit. Byl to pro mě šok, řídil jsem se všemi 
pokyny a radami lékařů. Při rehabilitaci mně tekly 
slzy bolestí, ale výsledek stál za to. Byl jsem mla-
dý a udělal bych pro to maximum.

Po dlouhém léčení koleno občas zlobilo, důle-
žité pro mě bylo, abych se opět postavil na obě 
nohy, což se za delší dobu povedlo. 

O 10 let později se mně stal pracovní úraz 
v lese, byl mi operován rozdrcený kotník. Za 
nějaký čas se zdálo být vše v pořádku, ale při 
změně počasí se operované partie občas ozva-
ly, což se obvykle stává. Abych šetřil operované 
koleno, začal jsem namáhat více druhou nohu. 
Za několik let se to projevilo, začalo zlobit právě 
to zdravé koleno a proto Vám píši i tento článek.

Dne 10. 11. 2010 nastala taková bolest ko-
lene, že bez francouzských holí jsem neudělal 
ani krok. O schodech ani nemluvě. Po chirur-
gickém a ortopedickém vyšetření mně byla dia-
gnostikována artroskopie kolene. Volný termín 

operace zněl 8. 12. 2010. Ta čekací doba se mi 
zdála neuvěřitelně dlouhá, představa, že s tou 
bolestí musím vydržet skoro měsíc, mě děsila. 
Moje partnerka, která se do LR registrovala kvůli 
zdraví jako většina z Vás, mě přesvědčila, abych 
zkusil užívat Aloe Vera Drinking Gel Freedom. 

Přiznávám se, že jsem tomu moc nevěřil. 
Kvůli mé mužnější postavě (vážím přes 100 kg) 
musela být dávka Aloe Vera vyšší, a to alespoň 
3x 30 ml denně. Světe div se, ale tato dávka 
postačila k tomu, aby 30. 11. 2010 lékař mou 
operaci zrušil. Podle potřeby jsem k AV Drinking 
Gel Freedom ještě používal Aloe 
Vera MSM BODY GEL. Oba jsme 
s přítelkyní byli mile překvapeni, 
jak rychle AV Freedom zabra-
la a co všechno umí. 

Proto bych chtěl doporučit 
všem lidem, kteří o produk-
tech pochybují, aby je včas 
vyzkoušeli. Můžou tak přede-
jít některým zdravotním kom-
plikacím. LR produkty jsou 
velmi kvalitní a ty výsledky 
opravdu stojí za to.

S pozdravem všem 
LR-partnerům 

Pavel Víšek

Aloe Vera Freedom 
mě zachránila před artroskopií kolene
Pavel Víšek
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